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2011届硕士研究生自荐书

Application Materials of a 2011 Post-graduate
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姓  名：
              专  业：

方  向：
              联系电话：
电子信箱： 
尊敬的校领导：

    您好！

    我是四川外语学院研究生部2005级应届硕士毕业生，所学专业是英语语言文学，研究方向为英语语言理论及应用，将于2008年7月毕业。久闻贵校教学条件优越，师资力量雄厚，是学生成长的摇篮，教师发展的沃壤。我自信我扎实的中英文基本功、丰富的教学和翻译经验、强烈的责任感和踏实的工作作风，能适应贵校的各项教学要求，学以致用，充分发挥自己的才华。

我本科毕业于山东理工大学。大学期间，多次获得奖学金，顺利通过英语专业八级（TEM8）和计算机等级证书的考试。课余积极参加各种社团活动，英语写作大赛、中文演讲大赛等，各方面能力均得到了一定的锻炼。

大学毕业后，我在山东滨州学院任英语教师，面向不同层次不同年龄不同背景的英语学习者进行授课，形式生动活泼，针对性强，收效甚好。2004—2005年度我兼任学院外事办秘书，负责招聘和接待外籍教师。各类经验都使我受益匪浅，更重要的是使我将教师职业确定为我的终身职业。并且，我在努力工作的同时仍然坚持学习，追求上进，最终苦尽甘来顺利进入四川外语学院进行研究生课程的系统学习。

过往的生活经历让我无比珍惜读研的机会。我认真上每一堂课，注意听每一场讲座，努力写每一篇论文，荣获四川外语学院2005－2006年度二等奖学金。积极参加各种学术会议，关注最新学术动态，曾参加并参与Geoffery Leech主持的认知语言学讲习班，第二届认知语言学论坛构式语法专题研讨会，并在导师王寅教授的指导下对四川外语学院语料库的建设贡献了绵薄之力。刻苦钻研专业知识之余，我还注重自己多方面知识的积累和各种能力的培养，在工作和活动中提升自己，先后参加了学院组织的篮、排球赛和春季运动会。与此同时，我时刻谨记自己成为一名英语教师的愿望，特别注意加强教师技能方面的训练，努力提高自己的执教水平，先后在西南政法大学新起点培训学校、重庆大学城市科技学院、四川外语学院国际交流学院，应用外语学院担任英语教师，教授新概念英语2、3册，大学英语综合教程，中级英语听力，全国英语等级考试 （三级），英语听力循序渐进，英语口语教程等课程，涵盖听说读写译各个方面。

宝剑锋从磨砺出，梅花香自苦寒来。经过三年的学习和实践，我自信已具备了一名人民教师的基本素质。衷心希望贵校给我一个投身教育事业的机会，让我能在贵校施展自己的才华，与您携手共进。

祝贵校广纳贤才，蒸蒸日上！

敬候佳音。

                            此致

敬礼
                                                     自荐人：

                                                     2011年__月__日

个人简历

	基

本

情

况
	姓    名
	
	性    别
	男
	

	
	出生年月
	
	民    族
	汉
	

	
	政治面貌
	 共青团员
	身    高
	
	

	
	婚姻状况
	未 婚
	健康状况
	良 好
	

	
	身份证号
	
	籍   贯
	 山东省枣庄市
	

	
	专业名称
	英语语言文学
	研究方向
	认知语言学
	

	求职意向
	英语教师
	指导教师
	

	

	教

育

经

历
	起止时间
	学历
	院 校
	院 系
	专 业

	
	2005.9至今
	硕士
	四川外语学院
	研究生部
	英语语言文学

	
	2000.9～2002.7
	本科
	山东理工大学
	外国语学院
	英语教育

	

	语

言

能

力
	语种
	基本素质

	
	英语
	顺利通过TEM-8, 
口语流利，写作能力强，丰富的口笔译经验

	
	中文
	扎实的文字功底，优秀的书面及口头表达能力

	
	俄语
	中级水平，基本的听说读写

	计算机水平
	计算机网络、office办公软件操作熟练

	

	学

术

活

动

 
	时间
	内容

	
	2007.8
	于《中美英语教学》发表《关联理论观照下的小品幽默》

	
	2007.1
	于《四川外语学院研究生学术论文库（第二辑）》发表《试论英语课堂中的动机削弱》(四川外语学院第二届研究生论文大赛一等奖)

	
	2007.1
	于《四川外语学院研究生学术论文库（第二辑）》发表《对分析哲学的几点批评》(四川外语学院第二届研究生论文大赛三等奖)

	
	2006.12
	于《四川外语学院学报》（增刊）发表《元认知理论的认知机制探析》

	
	2007.3
	参加并参与组织第二届认知语言学论坛构式语法专题研讨会

	
	2005.11至今
	参与建设四川外语学院语料库

	
	2005.10
	参加并参与组织Geoffery Leech主讲的认知语言学讲习班

	

	工

作

经

历
	起止时间
	工作单位
	工作性质

	
	2002.7～2005.9
	山东滨州学院
	英语教师；外事秘书

	教

学

经

历
	2006.9至今
	四川外语学院国际交流学院、

四川外语学院应用外语学院
	精读、听力、口语教师

	
	2006.9～2007.1
	重庆大学城市科技学院
	英语口语教师

	
	2005.9～2006.6
	西南政法大学新起点英语培训中心
	新概念英语、公共英语等级考试教师

	社
会
实
践
	2007.9
	2007国际旅游博览会（重庆）
	志愿者

	
	2006.7
	中韩电子政务会议（成都）
	志愿者

	
	2005.10
	2005年亚太市长峰会（重庆）
	志愿者

	

	所

获

证

书
	时间
	证书名称

	
	2004.12
	高等学校教师资格证书

	
	2002.3
	英语专业八级证书

	
	2000.1
	普通话二级甲等证书

	

	所

获 

奖

励

与 

荣

誉
	时间
	荣誉称号

	
	2007.10
	四川外语学院2006～2007年度三等奖学金

	
	2006.12
	四川外语学院第二届研究生论文大赛一等奖

	
	2006.12
	四川外语学院第二届研究生论文大赛三等奖

	
	2006.10
	四川外语学院2005～2006年度二等奖学金

	
	2006.5
	四川外语学院2005～2006年度体育运动先进个人

	
	2000～2002
	两次荣获山东理工大学二等奖学金

	

	自

我

评

价
	丰富的教学经验、有效的授课方式

自由的双语转换、成功的交际实践
良好的创新能力和组织协调能力

富有责任心和团队精神

	
	性格开朗热情、工作认真负责、生活态度积极、喜好音乐、文学、球类运动、游泳

	

	联

系

方

式
	联系地址
	
	邮政编码
	

	
	移动电话
	
	宿舍电话
	

	
	电子邮箱
	
	家庭电话
	


                                     Oct. 25, 2007
                                          P.O. Box 219
                                                 Sichuan International

                                              Studies University

                                                Chongqing, 400031

Dear Sir/Madam, 

I am presently looking for a position and your recruitment advertisement is of great interest to me. I feel that I can satisfy your qualification requirements.

Majoring in English Language and Literature (Linguistics-oriented) at Graduate School of Sichuan International Studies University, I am expecting to receive my M.A. degree in July, 2008. The efforts exerted on English learning and the experiences accumulated in English teaching and social activities for years have equipped me with solid theoretical foundations and a wealth of practices. I have been giving courses covering listening, speaking, reading, writing and translating skills to English learners at different levels and ages, with various backgrounds and purposes. I make best of the precious opportunities to polish my teaching ability and gain considerable popularity among the students. In my spare time, I have been a volunteer for 2005 Asia-Pacific Mayor Summit of APEC (Chongqing) and 2006 China-Korea E-government Conference (Chengdu), and have been doing translation in the fields of politics, business, culture, science and technology, etc. for some companies. I am confident that you will find me well qualified for your position.

During three years of graduate study, I have cultivated my ability of doing academic researches. I attended and helped organize several academic conferences, and pay special attention to latest developments in linguistics. My paper On Cognitive Mechanism of Meta-cognition Theory has been published in Journal of Sichuan International Studies University (Supplement) in Dec. 2006. Another paper Relevant Theoretic Account of Humor in Sketches has been published in Sino-US English Teaching in Aug. 2007.  
Enclosed please find a detailed resume, which I would appreciate your time in reviewing. If there is any additional information you require, please contact me and I will be reached at any time according to the address and phone number given in the resume. Thank you for your attention to this matter and I am looking forward to a personal interview.

                                                           Yours sincerely,

                                                            ____________ 
Resume

	Personal

Information
	Name
	
	Sex
	Male
	

	
	Date of birth
	
	Nationality
	Han
	

	
	Party member
	Member of CCYL
	Height
	
	

	
	Marital status
	Single
	Health
	
	

	
	ID No.
	
	Place of birth
	 
	

	
	Major
	English Language & Literature
	Research Area
	
	

	Objective
	English Teacher
	Supervisor
	

	

	Education
	Time
	Degree
	University
	College
	Major

	
	2005.9 till now
	MA
	SISU (Chongqing)
	Graduate school
	English Language & Literature

	
	2000.9～2002.7
	BA
	SUT
	FLS
	English Education

	

	Language 
Qualifications
	Language
	Qualifications

	
	English
	Passing TEM-8, 
Fluent in speaking, idiomatic in writing, rich experiences in interpretation & translation

	
	Chinese
	Solid foundation, excellent expression in speaking and writing

	
	Russian
	Medium-level, good command of basic skills

	Computer Qualification
	Skillful in operating Internet and MS office software

	

	Academic

Activities
	Time
	Content

	
	2007.8
	Publishing Relevant Theoretic Account of Humor in Sketches in Sino-US English Teaching

	
	2007.1
	Publishing On Demotivation in the English Classroom in The Graduate Academic Collection of Sichuan International Studies University (2nd)( The First Prize)

	
	2007.1
	Publishing A Critique of Analytical Philosophy in The Graduate Academic Collection of Sichuan International Studies University (2nd) ( The Third Prize)

	
	2006.12
	Publishing On Cognitive Mechanism of Meta-cognition Theory in Journal of Sichuan International Studies University (Supplement)

	
	2007.3
	Attending and working for Cognitive Linguistics Forum(2nd) Oriented Towards Construction Grammar 

	
	2005.11 till now 
	Attending SISU corpus construction

	
	2005.10
	Attending and working for Cognitive Linguistics Seminar addressed by Geoffery Leech

	

	Working

Experience
	Time
	Unit
	Position 

	
	2002.7～2005.9
	Binzhou University in Shandong 
	Full-time English teacher

	Teaching 

Experiences
	2006.9 till now
	International Cultural Exchange College of SISU,

Vocational and Technical Education College of SISU
	English teacher of Intensive reading, listening and speaking 

	
	2006.9～2007.1
	City and Technology College of Chongqing University
	Oral English Teacher

	
	2005.9～2006.6
	New Start Training Center of Southwest University of Political Science & Law
	Teacher of NCE, PET(3)

	Interpreting

Experiences
	2007.8
	2007Interantional Tourism Expo (Chongqing)
	Volunteer

	
	2006.7
	China-Korea E-government Conference (Chengdu)
	Volunteer

	
	2005.10
	2005 Asia-Pacific Mayor Summit (Chongqing)
	Volunteer 

	

	Certificates
Obtained
	      Time
	Certificates

	
	2004.12
	Qualification Certificate for Higher Education Teachers

	
	2002.3
	TEM-8

	
	2000.1
	Putonghua Certificate(Level 2, Grade A)

	

	Awards 

&

Honors
	Time
	Awards & Honors

	
	2007.10
	The Third Prize Scholarship of SISU (2006-2007)

	
	2006.12
	The First Prize of Graduate Academic Papers’ Competition in SISU(2nd)

	
	2006.12
	The Third Prize of Graduate Academic Papers’ Competition in SISU(2nd)

	
	2006.10
	The Second Prize Scholarship of SISU (2005-2006)

	
	2006.5
	The Outstanding Sports Individual of SISU 

	
	2000～2002
	Two times of the Second Prize Scholarship of SUT

	

	Self-evaluation
	Rich teaching experiences, effective teaching approach
Free and willful transaction between English and Chinese, successful social practices
Excellent innovating, organizing and coordinating ability

Strong sense of responsibility and good learning ability

	
	Open-minded, optimistic, enthusiastic, hard-working and down-to-earth; fond of music, literature, ball-games, traveling and swimming

	

	Contact
	Address
	
	Postal code
	

	
	Mobile phone
	
	Dorm phone
	

	
	E-mail
	
	Home phone
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